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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/23-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-00-23-18 
Rijeka,       27. 9. 2023. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 6. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

6. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 27. rujna 2023. godine (srijeda) s početkom u 
16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1 Informacija sa Inicijativnog sastanak Koordinacije sušačkih mjesnih 

odbora u MO Centar-Sušak  

2 Razmatranje pristiglih dopisa i zahtjeva 

3 Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

AD 1 

 
Predsjednik Vijeća MO Marijan Bačić otvorio je 6. sjednicu, pozdravio nazočne i prenio 
informacije sa Inicijativnog sastanka Koordinacije sušačkih mjesnih odbora kao i glavne 
smjernice što je planirano napraviti. 
Također je obrazložio pristigli materijal koji je tajnica primila putem e-maila i pripremila 
nazočnima.  

 

Zaključak: Vijeće je sve navedene informacije uz popratni materijal primilo na 

znanje.  
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AD 2 
 
Predsjednik VMO Marijan Bačić i tajnica nazočne su upoznali sa svim pristiglim 
zahtjevima i dopisima nadležnih struktura i mještana.  
Od Rijeka plusa je došao e-mail za ostatak sredstava po Planu prioriteta MO 2022. 
godine u iznosu od 1.035,90 eura, te je predsjednik Bačić zamolio nazočne da daju 
prijedloge za utrošak sredstava iz domene Rijeka plusa.  
Budući da nazočni nisu imali prijedloga, predsjednik je predložio nekoliko zahvata: 
sanacija ograde preko puta MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1, uputit će se i zahtjev 
stranke iz ulice Sveti Križ 20 radi realiziranog komunalnog prioriteta uklanjanja korita u ul. 
R. Petrovića od kbr. 11-23 i stabla radi pristupa njegovoj nekretnini kao i zahtjev stranke 
iz ulice R. Petrovića kbr. 34 za sanaciju terena i kanala ispred ulaza u zgradu. 
Nakon dulje rasprave i razmatranja zahvata, nazočni su donijeli  
 

Zaključak: Vijeće  je suglasno da se prema Rijeka plusu upute navedeni zahvati i 

odredi termin sastanka i obilaska terena te se navedeni iznos po Planu prioriteta u 

skladu s mogućnostima utroši u navedene stavke. 

 
Obzirom da je pristigao veći broj upita i zahtjeva, nazočni su sve razmotrili te  
 

Zaključili: da će se svi zahtjevi uputiti nadležnima na razmatranje i daljnje 

postupanje pogotovo zahtjevi koji zahtijevaju urgentnost.   
 
 

AD 3 
 
Vijećnik Loren Ivković na prošloj je sjednici izvijestio nazočne da će svoj mandat u Vijeću 
MO Gornja Vežica staviti u mirovanje tako da će umjesto njega u Vijeću biti druga osoba 
koja će na idućoj sjednici u listopadu biti nazočna.  

 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
Nazočni su raspravili ostalu komunalnu i prometnu problematiku područja Gornje Vežice 
koja će se uputiti nadležnima na daljnje rješavanje i postupanje.  

 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  

 

 
Sjednica je završila u 18,00 sati.  
U Rijeci, 27. rujna 2023. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                         Marijan Bačić 


